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 БЕОГРАД - Без обзира на то што Велика Британија излази из ЕУ и даље ће мо
подржавати Србију на европском путу изјавио је у емисији Прави угао РТВ-а британски
амбасадор у Београду Денис Киф.

  Тврдње да Британске обавештајне службе помажу и асистирају у протестима који се
ових дана дешавају у Београду и још неким градовима Србије, амбасадор је назвао
неозбиљним , додајући да не верује у теорије завере.   

  

Коментаришући недавно завршене председничке изборе у Србији Киф је рекао да је био
посматрач са многим другим посматрачима , али и мисијом ОЕБСа и да није приметио
велике неправилности у изборном процесу.

  

"Одлуку о изласку Велике Британије из ЕУ, демократски је донео британски народ и ту
нема ништа спорно" рекао је Киф демантујући тезу да су тим потезом енглези заправо
инспирисали и неке друге европске државе да крену истим путем.

  

"Ми ће мо још две године бити у заједници" рекао је Киф и додао да ће преговорима
покушати да дефинишу све проблеме који ће се појавити на путу раздруживања.

  

"Да ли ће мо и колико морати да платимо не зна се", казао је Киф прецизирајући да
нема писаног документа у којем пише колико ће их Брегзит коштати.
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